



Protokoll Styrelsemöte Önnestads BoIF 2019-08-22

Närvarande: Mikael Wittbom, Andreas Lövquist, Cecilia Åkesson Persson, Carola Axelsson (sekr.)

§1 Mötet öppnas.

§2 Dagordningen godkändes. Till justerare valdes Andreas Lövquist.

§3 Föregående protokoll

§4 Loppis

- Möte med Loppissektionen bestående av Lina Pettersson, Christian Evertsson och Tobias Elofsson
- Bemanningen inför loppisen ligger just nu på 47 anmälda till fredagen, resp 36 anmälda till lördagen varav ca 10 stycken måste lämna efter 12:30. Det behövs fler som hjälper till på lördagen. Gå ut i lagen och föreningen igen.
- Loppissektionen önskar bättre och mer kommunikation med styrelsen. Beslutas att starta en messenger-grupp.
- Efter loppisen ska skjulet rensas ut och ingen annan än de i loppissektionen ska lämna saker där.
- Loppissektionen behöver bli fler, minst en till för att de nuvarande ska fortsätta.
- Bestämde att inlämning ska ske varannan vecka kommande säsong.
- Det behöver finnas tillgång till ett fungerande släp med grindar.
- Skyltarna som annonserar loppisen behöver förbättras och bli fler. Loppissektionen undersöker och återkommer.
- Alla lag måste hjälpa till mer, såväl under loppisen som under hela säsongen.
- Se över informationen som ligger ute på nätet angående loppisen, bland annat på "Svenska loppisar"

§3 Övrigt

- I oktober är det dags för Ravelli säljomgång nummer 2. Vi behöver sälja ungefär lika mycket som i våras för att få en bonus.
- Efter ytterligare skadegörelse på klubbstugan beslutades att det är dags för larm. Mikael undersöker möjligheterna till samarbete med Verisure.
- Carola går ut med info på föreningens Facebooksida om aktiviteter under hösten.
- Styrelsen är positiv till inköp av släp till föreningen, vilket ska undersökas och följas upp.

§4 Mötet avslutas

.....
Sekreterare
Carola Axelsson

.....
Justerare
Andreas Lövquist